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PROTOKÓŁ NR LVII/2023 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

16 marca 2023 roku 
(siedziba Rady Dzielnicy X Swoszowice, ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 17:30 – 19:00 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Tadeusz Murzyn o godzinie 17:30 otworzył obrady LVII sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

Na sali obrad obecnych było 17 członków Rady. 

Spóźnili się: p. E. Dąbska, p. Anna Nazimek. 

Nieobecny: p. Grzegorz Dmytrzak, p. Andrzej Łatka. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przystąpił do procedowania poniższego punktu. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad LVII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, że wpłynął wniosek na podstawie § 29 ust. 1 

Statutu o odstąpienie od wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu (czyli obowiązku 

przedłożenia projektów uchwał Przewodniczącemu w terminie co najmniej 8 dni przed sesją 

oraz zamieszczenia na stronie internetowej Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy). 

Następnie poddał go pod głosowanie, celem wprowadzenia do porządku obrad poniższego 

projektu uchwały. 

 

Projekt Komisji Budżetowej 

Druk 515 

w sprawie zmiany uchwały XLVIII/447/2022 Rady Dzielnicy X Swoszowice z dnia 

08.07.2022 r. z późn. zm. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się, 1-osoba nie 

głosowała. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Zarządu 

Druk 516 

w sprawie objęcia patronatem 17. obchodów Dni Pamięci Ofiar Gestapo 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych 

Druk 517 

w sprawie wydania opinii dot. włączenia nieruchomości przy ul. Libertowskiej do sieci 

kanalizacji sanitarnej w ramach Programu inwestycyjnego dla dzielnic Krakowa pn.: 

„Budowa Infrastruktury Sanitarnej (BIS)”. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Wniosek został przyjęty. 
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Wobec braku kolejnych wniosków do projektu porządku obrad zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu 

projekt porządku obrad, wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty, w następującym 

kształcie: 

 

 

Porządek obrad 

LVII sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

16.03.2023 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad LVII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk 510 

w sprawie wydania opinii dot. włączenia nieruchomości przy ul. Tuchowskiej do sieci 

kanalizacji sanitarnej w ramach Programu inwestycyjnego dla dzielnic Krakowa 

pn.: „Budowa Infrastruktury Sanitarnej (BIS)”. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk 511 

w sprawie wydania opinii dot. włączenia nieruchomości przy ul. Tuchowskiej oraz 

Osterwy do sieci kanalizacji sanitarnej w ramach Programu inwestycyjnego dla 

dzielnic Krakowa pn.: „Budowa Infrastruktury Sanitarnej (BIS)”. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk 512 

w sprawie wydania opinii do koncepcji wielowariantowej dot. projektu pn.: 

„Budowa ścieżki pieszo-rowerowej na działka nr 276/13, 188/1, 302, 187/85, 187/63, 

276/12, obręb 0069 Podgórze w miejscowości Kraków”. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk 513 

w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Kraków ograniczeń w 

godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 

poza miejscem sprzedaży. 

/projekt Komisji Ochrony Zdrowia i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk 514 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

X Swoszowice na rok 2023 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk 515 

w sprawie zmiany uchwały XLVIII/447/2022 Rady Dzielnicy X Swoszowice z dnia 

08.07.2022 r. z późn. zm. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk 516 

w sprawie objęcia patronatem 17. obchodów Dni Pamięci Ofiar Gestapo 

/projekt Zarządu/ 
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Druk 517 

w sprawie wydania opinii dot. włączenia nieruchomości przy ul. Libertowskiej do 

sieci kanalizacji sanitarnej w ramach Programu inwestycyjnego dla dzielnic 

Krakowa pn.: „Budowa Infrastruktury Sanitarnej (BIS)”. 

/projekt Grupy Radnych/ 

 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z sesji Rady Dzielnicy X 

Swoszowice. 

Nikt się nie zgłosił. Wobec braku uwag protokół z LVI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice 

został przyjęty. 

 

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady.  

Jako pierwszy rozpoczęto procedować projekt uchwały Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk 510 

w sprawie wydania opinii dot. włączenia nieruchomości przy ul. Tuchowskiej do sieci 

kanalizacji sanitarnej w ramach Programu inwestycyjnego dla dzielnic Krakowa pn.: 

„Budowa Infrastruktury Sanitarnej (BIS)”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Dariuszowi Rejkowi wskazanego na referenta. 

 

Pan Dariusz Rejek przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dalszej dyskusji 

poddano niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Uchwała nr LVII/498/2023 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk 511 

w sprawie wydania opinii dot. włączenia nieruchomości przy ul. Tuchowskiej oraz 

Osterwy do sieci kanalizacji sanitarnej w ramach Programu inwestycyjnego dla dzielnic 

Krakowa pn.: „Budowa Infrastruktury Sanitarnej (BIS)”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Dariuszowi Rejkowi wskazanego na referenta. 

 

Pan Dariusz Rejek przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dalszej dyskusji 

poddano niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr LVII/499/2023 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk 512 

w sprawie wydania opinii do koncepcji wielowariantowej dot. projektu pn.: „Budowa 

ścieżki pieszo-rowerowej na działka nr 276/13, 188/1, 302, 187/85, 187/63, 276/12, obręb 

0069 Podgórze w miejscowości Kraków”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Dariuszowi Rejkowi wskazanego na referenta.   

 

Pan Dariusz Rejek przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Ponadto dodał, iż jest to projekt zgłoszony do 

Budżetu Obywatelskiego. Zostały przygotowane dwa warianty realizacji zadania różniące się 

głównie ilością drzew do wycinki, które znajdują się za fortem. 

Po zakończonej dyskusji poddano niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Uchwała nr LVII/500/2023 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Ochrony Zdrowia i ds. Osób 

Niepełnosprawnych 

Druk 513 

w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Kraków ograniczeń w godzinach 

nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Arturowi Markiewiczowi wskazanego na referenta przez 

Przewodniczącą Komisji Ochrony Zdrowia i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pan Artur Markiewicz przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Jako pierwszy głos zabrała p. Angelika Kuczaj zaznaczając, iż nasza Dzielnica graniczy  

z innymi gminami gdzie takie zakazy nie obowiązują i będzie on rzutował na mniejszych, 

lokalnych przedsiębiorców.  

Następnie p. Andrzej Balicki wspomniał, iż dawniej obowiązywał podobny zakaz sprzedaży 

alkoholu jednak nie przyczyniło się to do ograniczenia spożywania alkoholu przez 

mieszkańców. Kolejno p. Artur Markiewicz zaznaczył, iż należy zwrócić uwagę na kwestie 

bezpieczeństwa, redukcję interwencji Policji pod sklepami alkoholowymi, gdzie często 

zdarzają się sytuacje niebezpieczne. P. Adam Rymont również zwrócił uwagę na fakt, iż 

zakaz dotyczy tylko kilku godzin nocnych i utrudni jego zakup osobą już pod wpływem 

alkoholu.  

W dalszej dyskusji udział wzięli: p. Tadeusz Murzyn, p. Angelika Kuczaj, p. Andrzej Drąg,  

p. Andrzej Balicki, p. Artur Markiewicz, p. Elżbieta Dąbska, p. Konrad Kaczmarczyk. 

Po zakończonej dyskusji poddano niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 6-głosów za, 11-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 

Projekt uchwały został odrzucony. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk 514 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2023 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Arturowi Markiewiczowi członkowi Komisji Budżetowej. 

 

Pan Artur Markiewicz przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wpłynęła autopoprawka do projektu uchwały, której 

treść odczytał p. Andrzej Balicki. 

Następnie prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Głos zabrał p. Rafał Oświęcimka pytając czy została zweryfikowana możliwość przekazania 

środków na Muzeum Spraw Wojskowych, ponieważ w ubiegłych latach Rada Dz. X 

dwukrotnie dostała odmowę realizacji zadań z uwagi na dzierżawienie terenu przez fundację. 

Następnie poruszył kwestię remontu budynku na terenie Uzdrowiska, który jest w ruinie i nie 

widzi sensu przekazywania tak dużej kwoty na reanimację budynku. 

P. Artur Markiewicz odpowiedział, iż kwota przekazana na zadanie w §1 pochodzi z rezerwy 

i po rozmowach z Dyrektorem Muzeum zostaje wskazana na realizację zadania, które pozwoli 

zaspokoić potrzeby instytucji oraz pozwoli obniżyć koszty prądu. 

Następnie odpowiedział p. Dominik Galas informując, iż budynek przy ul. Kąpielowej  

w opinii wielu komisji nie jest do wyburzenia, został wyremontowany dach i prace wkraczają 

w dalszy etap generalnego remontu.  

W dalszej dyskusji udział wzięli: p. Rafał Oświęcimka, p. Andrzej Balicki, p. Angelika 

Kuczaj, p. Adam Rymont. 

Po zakończonej dyskusji poddano niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 3-głosy wstrzymujących się.  

Uchwała nr LVII/501/2023 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk 515 

w sprawie zmiany uchwały XLVIII/447/2022 Rady Dzielnicy X Swoszowice z dnia 

08.07.2022 r. z późn. zm. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i 

załącznikiem. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że wpłynęły dwie poprawki do projektu uchwały. 

Następnie ogłosił przerwę na przygotowanie kolejnej poprawki z uwagi na błąd w nazwie 

zadania. 

przerwa 

(…) 

 

Po zakończonej przerwie Pan Przewodniczący poprosił o odczytanie poprawek. 

Treść pierwszej poprawki odczytał p. Andrzej Balicki.  

Treść drugiej poprawki odczytał p. Józef Dziedzic. 

Treść trzeciej poprawki odczytała p. Angelika Kuczaj. 
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Następnie prowadzący obrady otworzył dyskusję. 

Głos zabrał p. Adam Rymont pytając czy w jednym z zadań chodzi o zakup jednej książki czy 

kilku, ponieważ nazwa sugeruje, że chodzi o jedną książkę. Pan Dariusz Rejek wyjaśnił, że 

zakupionych zostanie kilka książek i jest to tylko błąd pisarski w nazwie.  

Wobec braku chętnych do udziału w dalszej dyskusji poddano niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka nr 1 została przyjęta. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 

Poprawka nr 2 została przyjęta. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 

Poprawka nr 3 została przyjęta. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr LVII/502/2023 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk 516 

w sprawie objęcia patronatem 17. obchodów Dni Pamięci Ofiar Gestapo 

Pan Przewodniczący przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Następnie otworzył dyskusję. Ponadto wyjaśnił, że nie jest to współfinansowane ze środków 

dzielnicy, a organizatorem jest Muzeum Krakowa. Obchody odbędą się na terenie os. 

Kosocice.  

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr LVII/503/2023 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk 517 

w sprawie wydania opinii dot. włączenia nieruchomości przy ul. Libertowskiej do sieci 

kanalizacji sanitarnej w ramach Programu inwestycyjnego dla dzielnic Krakowa pn.: 

„Budowa Infrastruktury Sanitarnej (BIS)”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Angelice Kuczaj projektodawcy. 

 

Pani Angelika Kuczaj przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr LVII/504/2023 została podjęta. 
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Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Głos zabrał Pan Przewodniczący prosząc, aby Radni os. Kliny zostali po sesji w celu 

omówienia zmian w komunikacji miejskiej przekazanych przez Dyrektora ZTP.  

Następnie głos zabrał p. Andrzej Balicki proponując, aby umieścić na stronie internetowej 

Dzielnicy oraz w gazetce numery telefonów zaufania dla dzieci z problemami psychicznymi. 

Poinformował również o możliwości wsparcia Szkoły Podstawowej nr 97 w ramach 

przekazania 1,5% podatku.  

Głos zabrała również p. Angelika Kuczaj przekazując, iż w sprawie wyścigów i spotkań 

samochodowych na parkingu sklepu Lidl ukazał się artykuł prasowy, a także zostały 

przeprowadzone kontrole policyjne.  

Kolejno p. Bożena Zając poinformowała o bardzo złym stanie technicznym Szkoły 

Podstawowej nr 97, na co odpowiedział p. Tadeusz Murzyn zaznaczając, że co roku są 

przekazywane środki na remonty w szkole w miarę możliwości Rady. 

Pan Andrzej Balicki przypomniał o konieczności rozpoczęcia planowania wydatków na rok 

2024 i konsultację pomysł z jednostkami miejskimi.  

 

Następnie prowadzący obrady przeszedł do ostatniego punktu porządku obrad. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w tym punkcie, Pan Przewodniczący zakończył 

sesję słowami „Zamykam LVII sesję Rady Dzielnicy X Swoszowice” zwołaną na 16 marca 

2023 r. na godz. 17.30. 

Koniec sesji godzina 19:00. 

 

 

 

Protokolantka:                                                              Prowadzący obrady: 

Gabriela Chochowska               Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

       

     Tadeusz Murzyn 


